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Schriftelijke vragen D66 Den Helder over capaciteit gym- en sportzalen voor bewegingsonderwijs 

 

Geacht college, 

 

Op 20 december 2022 heeft u de gemeenteraad het (eind)rapport van Odin Wenting Bouwadvies B.V. 

gestuurd met als titel ‘Capaciteitsonderzoek sportaccommodaties en bewegingsonderwijs Gemeente 

Den Helder” en de bijbehorende raadsinformatiebrief 2022-059841. Vervolgens heeft u op 20 juni 2023 

raadsinformatiebrief 2023-026315 toegestuurd waarin u uitleg geeft over de stand van zaken met 

betrekking tot het onderzoek naar de capaciteit van indoor sportaccommodaties.  

Op 18 september jongstleden stond in de Helderse Courant een artikel over het bewegingsonderwijs.  

Tot slot heeft u op 3 oktober jongstleden nog een raadsinformatiebrief gestuurd over de stand van zaken 

rond de sporthallen Quelderduijn en De Brug (2023-040900) 

 

Twee problemen werden in het artikel in de Helderse Courant beschreven; tekort aan gymdocenten en 

een tekort aan locaties. 

Uit de conclusies van het rapport van Odin Wenting Bouwadvies B.V. kan men lezen dat de nabije 

toekomst voor bewegingsonderwijs aan de kinderen in Den Helder en Julianadorp er niet rooskleurig uit 

ziet. Het is nu al problematisch, maar het lijkt er op dat het in 2025 en verder nog erger zal zijn. 

 

Ondanks de twee raadsinformatiebrieven dit jaar, hebben wij toch nog diverse vragen inzake de 

accommodaties voor bewegingsonderwijs: 

 

1) In het rapport van Odin Wenting Bouwadvies B.V. staat in de conclusies dat veel gymzalen 

verouderd zijn. Kunt u een indicatie geven van de tijdsperiode wanneer de verouderde 

gymzalen, bij uitblijven van noodzakelijk groot onderhoud, naar verwachting niet meer aan de 

richtlijnen voldoen om hier goed en veilig bewegingsonderwijs te geven? 

2) Bent u het met ons eens dat het geven van bewegingsonderwijs in de buitenlucht als oplossing 

voor het ontbreken van voldoende capaciteit van gymzalen, geen geschikte oplossing is met ons 

Nederlandse weer? Hierbij nog wel de opmerking dat bewegingsonderwijs in de buitenlucht op 

zich niet verkeerd is! 

3) Bent u het met ons eens dat afstanden tot een geschikte gymzaal voor met name kinderen 

tussen 6 en 12 jaar, niet te groot moeten zijn aangezien dit anders ten koste gaat van de 

beschikbare tijd voor het basisonderwijs? ? En dat dit betekent dat kinderen die op een 

basisschool zitten in bijvoorbeeld de Indische buurt niet naar sporthal De Brug zouden moeten 

reizen voor hun uurtje gym? 

4) Kunt u aangeven wat u inmiddels heeft gedaan met de overweging in punt 7 van paragraaf 12.4 

‘adviezen’ in bovengenoemd rapport aangaande het opstellen van een plan voor nieuwbouw en 

renovatie. 

5) U geeft in de raadsinformatiebrief van juni dit jaar aan dat de capaciteitsproblemen voor dit 

schooljaar zijn opgelost maar ook dat er nog geen definitieve oplossing is. Kunt u aangeven aan 

welke oplossingen nu concreet worden gewerkt voor schooljaar 2024-2045 en verder? Tevens 

schrijft u dat u in overleg met de scholen werkt aan alternatieve oplossingen zoals “het inrichten 

van het buitenterrein nabij de school”. Kunt u concreter aangeven wat u hiermee bedoeld? 

6) Kan het college aangeven wat er voor nodig is om in de toekomst te voorkomen dat er weer een 

tekort aan accommodaties voor bewegingsonderwijs ontstaat. 

 

Graag ontvangen wij bij elke vraag een antwoord en motivatie die past bij de gestelde vraag. 

 

 

Namens de fractie van D66 Den Helder 

 

Hans Verhoef 


